
Minnesanteckningar från IMA-möte 2025-03-11,  
Vår Gård, Saltsjöbaden 

1. Mötet inleddes med en kort presentation av alla deltagare där också önskemål om vad de 
olika intermediärvårdsenheterna önskar att registrera för att få bättre översikt över vilka 
patienter som vårdas hos dem. 

2. Per Åstrand presenterade Kunskapsstyrningens NAG-arbete, Vägledning för intermediärvård. 
(se presentation) 

3. Hur använder vi registerdata? 
Alla deltagare delades upp i mindre grupper för diskussion. Ämnen som kom upp var: 
• Farhågor för mycket administrativ tid till att registrera 
• Stort intresse att veta vilka patienter som vårdas på intermediärvård  
• Jämföra data mellan de olika intermediärvårdsenheterna 
• Beskrivning av vad en IMA är viktigt 
• Frustration över vilket patientsystem som ska användas/finns? 
• Intressanta variabler: 

o CFS 
o VTS (fungerar den på en IMA?) 
o IVA-Higgins 
o SOFA 
o SAPS3 
o Behandlingsstrategi 
o Antibiotika 
o Vasopressor 
o NEWS2 
o Delirium 

• Utdata: 
o Vårdkomplikationer 
o Medelvårdtid 
o Mortalitetsdata 

• Åtgärder 
o Infarter 
o NIV 
o Högflöde 
o ROX index 

 
4. Hur går vi vidare?  

Skapa en IMA-grupp för att kunna gå vidare. Intresseföreningen behöver finnas där ex. möte 
1 gång per år. Ledningsfråga. 

5. Det kommer att köras en pilotavdelning för data inom kort där Otimo Data AB testar 
6. SIR tar en anslutningsavgift per enhet i dagsläget på 20 0000. Detta kan komma att 

förändras. 
7. SIR kommer att publicera på hemsidan – Information om IMA. 
8. Webinarium senare i vår gällande IMA. Goda exempel. 
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